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Признајем да не разумем случај Николаидис, а још мање из њега изведен случај Угричић,
изузев што схватам да се ради о бури у чаши воде.

  

Међутим, забрињава ме случај Дачић. Он је, наиме, недавно дао изјаву према којој (1)
напис Николаидиса представља кривично дело тероризма, (2) Угричићев потпис на
апелу Форума писаца представља помагање тероризма, па да сходно томе (3) Угричић
треба да сноси законске последице за своје дело, то јест (4) треба да се нађе у затвору.

  

Ако су то мишљење и оцена Министра полиције, онда су они погрешни. Али за то ни по
јада, Ивица Дачић није правник.

  

Ствар је у томе што је министар Дачић Уставом и Законом овлашћен да то своје
мишљење изрази једино у кривичној пријави коју би против Угричића поднео надлежном
Тужилаштву, обавештавајући га да је – по мишљењу полиције – извршено кривично дело
које се гони по службеној дужности. И то би морао бити крај активностима полиције и
њеног министра.
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Надлежни државни орган, а то је Тужилаштво, би онда одлучио шта ће с том пријавом,
да ли да је одбаци или процесира. У потоњем случају би евентуално, сходно својој оцени,
подигао и оптужницу. А онда би суд одлучио да ли је та оптужница основана или не. Па
уколико јесте, дело би квалификовао и починиоцу одредио казну. Можда и казну
затвора.

  

Дачића све то замара. Много је, брате, компликовано. Може он то све сам. Да дело
квалификује и одмах пропише казну затвора. Није џабе министар.

  

То се зове узурпација овлашћења или притисак извршне власти на правосуђе, тешко
нарушавање основних уставних принципа. То је оно што нам годинама спочитава
Европска унија. Изгледа да министар полиције никада није читао Устав даље од
преамбуле.

  

(Пешчаник)
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